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درخواست رهنی محمد فیلی و مجازات سگ کشی!
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دود چینی ها در چشم جهان

تصاویر برگزاری جشن سال نو در ووهان چین با حضور 
هزاران نفر در کنار هم در شبکه های اجتماعی دست به 
دست شد و واکنش های زیادی را هم به همراه داشت. 
این در حالی است که این شهر نخستین منطقه ای در جهان 
بود که به ویروس کرونا آلوده شد و حدود سه ماه هم در 
قرنطینه کامل به سر برد. کاربری نوشت: »یک ساله که 
تمام زندگی مون به خاطر ویروسی که از ووهان پیداش 
شد تلخ و سیاه شده بعد حالا خود چینی ها، بزن و بکوب 
راه انداختن.« کاربر دیگری نوشت: »دود خفاش خوری 
چینی ها توی چشم همه جهان رفت و در حالی که هنوز 
توی کشورهای مختلف آمار کشته ها بالاست توی ووهان 
مردم میان و باهم جشن کریسمس می گیرن.« کاربری هم 
نوشت: »اگه همه جا مثل ووهان قرنطینه سفت و سخت 

رو رعایت می کردن الان ویروس ریشه کن شده بود.«
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جنجال سیلی استوار!

به دنبال انتشار فیلمی در فضای مجازی از اردوگاه 
عسگرآباد ورامین و برخورد یک مأمور ناجا با خانم 
تبعه کشور افغانستان ، دادستان نظامی استان تهران 
دستور بررسی دقیق موضوع را صادر کرد. تسنیم 
خبر داده که غلامعباس ترکی، دادستان نظامی استان 
تهران، به معاون دادستان نظامی و همچنین سرپرست 
ــرای نظامی شرق استان تهران دستور داده  دادس
صحت و سقم موضوع  رادقیق بررسی کنند و در صورت 
صحت مراتب، سریع با مأمور خاطی برخورد قانونی 
 شود. همچنین برخی سایت ها در این باره نوشته اند: 
»این زن مادری است که با شنیدن بازداشت پسرش 
به اردوگاه عسگر آباد رفته و اصرار به رهایی پسرش 
دارد اما استوار پلیس با زدن سیلی، او را از ورود به 
محل نگهداری پسرش دور می کند.« در همین خصوص 
دادستان نظامی استان تهران دستور بازداشت  مامور 

نیروی انتظامی متخلف را صادر کرده است.
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مجازات سگ کشی

پرونده دو نفر از اهالی رضوانشهر در استان گیلان که آبان 
ماه یک سگ را به شکل بی رحمانه ای کشته بودند، بالاخره 
به پایان رسید و بازتاب زیادی در فضای مجازی داشت. این 
دو متخلف پس از تماس های مردمی، با کمک ماموران یگان 
حفاظت محیط زیست شهرستان رضوانشهر دستگیر و به 
تحمل ۷۴ ضربه شلاق محکوم شدند. کاربران به حکمی 
که علیه حیوان آزارها صادر شده، واکنش نشان دادند. 
کاربری نوشت: »درسته که حیوان آزاری بده ولی به نظرم 
می شد با روش های دیگه مثل مراقبت از حیوان، این 
متخلف ها رو جریمه کرد به جای این که اونا رو شلاق بزنن.« 
کاربر دیگری نوشت: »من خیلی قانون مجازات رو نمی دونم 
ولی به نظرم جزای نقدی به نفع حیوانات باید ازشون می 

گرفتن تا تنبیه بشن نه این که اونا رو تنبیه بدنی کنن.«

 

  3.1     M   views 

درخواست رهنی محمد فیلی!

ویدئوی »محمد فیلی« بازیگر مطرح سینما و تلویزیون 
که در آن از مسئولان دستگاه قضایی برای حل مشکلش 
درخواست کمک کرده مورد توجه کاربران شبکه های 
اجتماعی قرار گرفت.  او می گوید: »چندی پیش منزلی 
رهن کرده که پس از مدتی صاحبخانه منزل را می 
فروشد. به دلیل دعوای بین صاحبخانه و خریدار او 
مجبور به تخلیه می شود و تمام اثاثش را در پارکینگ 
منزل دوستی می گذارد و دراین بین مدت هاست پول 
رهن منزلش را طلب می کند ولی کسی پاسخگو نیست و  
آواره منزل دیگران شده است.« این ویدئو با واکنش 
های متفاوتی رو به رو شد. کاربری نوشت: »من فکر می 
کردم هنرمندها خوب پول در میارن ولی الان فهمیدم 
محمد فیلی که به اون خوبی نقش شمر رو بازی کرد، 
هنوز خونه از خودش نداره.« کاربری هم نوشت: »بابا 

این بنده خدا شمر نیست به دادش برسید.«
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5فرزند راحت تر از یک فرزند!

صحبت هــای یکی از فعالان اجتماعی که مدرس 
ــاره داشتن  دانشگاه و مــادر پنج فرزند اســت، درب
فرزندان زیاد در شبکه2 بازتاب زیادی پیدا کرد. او 
در بخشی از صحبت هایش در این برنامه می گوید: 
»بر اساس تجربه زیستی و براساس تجربه دیگران، 
همچنین بر اساس مطالعات جهانی و تطبیقی با اطمینان 
می گویم، تربیت تک فرزندی سخت ترین نوع تربیت 
است و پنج فرزندی از تک فرزندی راحت تر است.« 
کاربران به این برنامه و صحبت های کارشناس آن 
واکنش نشان دادند. کاربری نوشت: »حرف های این 
خانم کارشناس درسته این جوری خود بچه ها از هم 
مراقبت می کنن و تربیت اجتماعی پیدا می کنن ولی 
مشکل اصلی تامین هزینه هاست.« کاربر دیگری 
نوشت: »اون قدیما بود که می شد پنج تا بچه داشت 
چون با چند تا کهنه بچه ها رو بزرگ می کردن و مثل حالا 
نبود که هزینه پوشک ماهانه بچه سر به فلک می زنه.«
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قلم کردن پای قمه دارها

گزارش خبرگزاری ایرنا که در آن جانشین فرمانده 
نیروی انتظامی، به ماموران این نیرو می گوید: »در 
صحنه درگیری، دست و پای کسانی را که قمه دارند، 
بشکنید و اگر این افــراد سالم بازداشت شوند، 
ماموران باید پاسخگو باشند« بازتاب زیادی در شبکه 
های اجتماعی داشت. او در بخش دیگری از صحبت 
هایش خطاب به ماموران می گوید: »باید کاری کنید 
که قمه را بیندازد یعنی دست نداشته باشد.« او 
تاکید کرد اگر این افراد در صحنه بازداشت قمه در 
دست داشتند باید »دستشان شکسته و نیم تنه آن 
ها افتاده باشد«. سردار رضایی در پاسخ به خبر نگاری 
که پرسید حقوق متهمان چه می شود ، گفت : »حقوق 
متهم تا زمانی است که حقوق دیگران را رعایت کند.« 

خبر شهادت ایــن دو شهید بــزرگــوار  را چگونه 
شنیدید؟

یک ساعت و نیم بعد از اتفاق حادثه فرودگاه بغداد با خانه ما تماس 
گرفته شد و پسرم گوشی را برداشت و به من گفت محمدرضا 
شهید شده، محمدرضا یکی از جوانان مجاهد عراقی بود. خبر 
شهادت محمدرضا مقدمه خبری بسیار تاثربرانگیز برای ما 
بود. بعد از چند دقیقه تلویزیون را روشن کردم و این خبر تلخ را 
شنیدم. اول باور نکردم و بعد از تماس با رئیس اطلاعات الحشد 
الشعبی فهمیدم که خبر صحیح بود. من هیچ وقت تصور نمی 
کردم حاج ابومهدی و حاج قاسم همراه هم شهید شوند. این 
دو نفر همیشه باهم بودند و هر وقت حاج قاسم به عراق می آمد، 
اولین نفر ابومهدی به استقبال ایشان می رفت. شهادت این دو 
بزرگوار هم زمانی اتفاق افتاد که جو عراق به شدت متشنج بود 
و هر روز تظاهرات مختلفی در این کشور اتفاق می افتاد. رفت 
و آمد تجهیزات هوایی آمریکایی ها در این زمان خیلی زیاد بود. 
ابومهدی همراه با محمدرضا برای این که از نظر امنیتی بتوانند 
حاج قاسم را پوشش بدهند با هم به فرودگاه رفتند ولی متاسفانه 
آمریکا از این فرصت  که آن ها همراه هم بودند، استفاده کرد و 

حادثه تلخ فرودگاه بغداد اتفاق افتاد.
ماجرای آغاز فرماندهی علیه داعش از منزل شخصی 

ابومهدی  چه بود؟
بله، حاج ابومهدی  چهره محبوبی در عراق بود حتی برای 
پست نخست وزیری هم  مد نظر بود اما خودش تمایلی به آن 
نشان نداد. ضمن این که ابومهدی هیچ گاه به صورت رسمی 
وارد ارتش عراق نشد ولی زمانی که احساس کرد داعش، 
امنیت عراق را به خطر انداخته به عرصه نظامی وارد شد. ورود 
ابومهدی برا ی مقابله با داعش حتی قبل از فتوای تاریخی 
مرجعیت برای دفاع از عراق بود.  ابومهدی در هیچ دانشگاهی 
درس نظامی نخوانده بود اما به شدت با تجربه   بود. او با دعوت 
از  کل کادر مجاهدان قدیم سپاه بدر از آن ها خواست برای  
مقابله با داعش در جبهه حضور پیدا کنند.  فرماندهی الحشد 
الشعبی از خانه او شروع شد و ماه ها مقر الحشد الشعبی خانه 
ابومهدی در بغداد بود و جلسات آن جا بر گزار می شد. در 
عملیات ها نیزجمع بندی ها را همیشه ابومهدی انجام می داد 
ولی زمانی که حاج قاسم حضور داشت ایشان فرماندهی همه 
امور را در اختیار داشتند و بیشتر حاج قاسم بودند که عملیات ها 
را فرماندهی می کردند و در خط مقدم حاضر می شدند و وقتی 

این دو بزرگوار نبودند من وظیفه این کار را داشتم.
حاج قاسم و ابومهدی چه جایگاهی بین مردم و 

جوانان عراقی داشتند؟ از خاطرات خود با ابومهدی بگویید.
حاج قاسم و ابومهدی همیشه بین رزمندگان و مجاهدین حضور 
داشتند. این حضور در میدان نبرد بود که جایگاه خاصی به حاج 
قاسم و حاج ابومهدی داده بود. وقتی این دو شهید بزرگوار 
می خواستند بروند زیارت امام حسین)ع( در کربلا  یا به زیارت 
امیرالمومنین)ع( در نجف، این قدر جمعیت زیادی دور آن ها 
حلقه می زد و مردم عراق به آن دو نفر محبت می کردند که امکان 
حرکت هم سخت می شد برای آن ها. جوان های زیادی دوست 
داشتند با این دو بزرگوار عکس بگیرند. به عقیده من این حب 

مردم و جوانان به این دو شهید، انعکاس اخلاص آن ها بود.کسی 
که از جان خود برای مردم می گذرد طبیعی است که مردم هم 
عاشقانه آن ها را دوست داشته باشند و شاهد مثال بنده، تشییع 
میلیونی این دو شهید عزیز در ایران و عراق بود. ساعتی پس 
از اعلام خبر شهادت حاج قاسم و حاج ابومهدی بدون این که 
کسی مردم را وادار یا درخواست کند، آن ها خودشان به خیابان 
ها ریختند و با در دست داشتن عکس های این شهدا برای آن 
ها عزاداری کردند. خاطرات من از ابومهدی نیز  برمی گردد به 
عملیات های مختلفی که همراه ایشان بودم. بیشتر خاطرات 
من به میدان های جنگ و جهاد برمی گردد اما درباره شخصیت 
ایشان باید بگویم که به شدت جاذبه داشتند و همه قشر های 
مختلف را جذب می کردند و اخلاق ابومهدی نقطه قوت وی بود. 
ایشان تمام کسانی را که به او ظلم کردند، به راحتی می بخشید و 
بسیار بخشنده بود. در خیلی از عملیات ها می دیدم فرماندهانی 
که سابقه بسیار زیادی داشتند، دچار رعب و وحشت می شدند 
ولی ما کوچک ترین اثری از ترس در چهره  حاج قاسم  و ابو مهدی 
نمی دیدیم.  ابومهدی توجه ویژه ای به جوانان داشتند و همیشه 
با آن ها معاشرت می کردند و کوچک ترین تکبری در او دیده نمی 
شد. حاج قاسم و ابومهدی هیچ گاه غذاخوردن یا استراحت 
کردن خود را جدای از بقیه رزمندگان قرار نمی دادند و در همه 
حال در کنار آن ها بودند. اما ویژگی خاص ابومهدی بوسیدن 
دست رزمندگان بود و همیشه دنبال یک فرصت برای این کار 
بود. نگاه خاص ابومهدی به فقرا و خانواده شهدا بود و مدام به آن 

ها رسیدگی می کرد. 
خون پاک این شهدا چه تاثیری بر روند سیاسی عراق 
داشت و خروج آمریکایی ها از عراق چه زمانی محقق می شود؟
قبل از شهادت این دو شهید عزیز ما می دیدیم که برخی گروه 
ها به الحشد الشعبی کم لطفی می کردند و حتی شعارهایی 
بر ضد الحشد می دادند و این از سیاست های خبیثانه آمریکا و 
صهیونیست در عراق نشئت می گرفت که می خواستند مردم 
را علیه الحشد الشعبی تحریک کنند اما شهادت حاج قاسم و 
ابومهدی ورق را برگرداند و خیلی از مردم و گروه هایی که قبلا 
رابطه خوبی با الحشد نداشتند، خواستار خروج آمریکا از عراق 
شدند. به برکت خون این شهدا نخست وزیر عراق رسما اعلام 
کرد مردم عراق خواستار خروج آمریکا از این کشور هستند و بعد 
از آن پارلمان عراق هم برای خروج آمریکایی ها اقدام کردند اما 
مهم ترین حادثه این بودکه میلیون ها عراقی شعار دادند که ما 
خواستار خروج آمریکا  از عراق هستیم. در واقع باید بگویم اگر 
آمریکا با میل خود خارج نشود، ما آن ها را اخراج می کنیم و اگر 
اصرار بر بقا در عراق داشته باشند قطعا ما حرکاتی خواهیم کرد 
که آمریکایی ها از این اقدامشان بسیار پشیمان می شوند. تمام 
مردم عراق منتظر خروج آمریکا هستند و فعلا تحقق این کار را به 
حکومت سپردند که به صورت رسمی آن ها را خارج کنند اما اگر 
این کار صورت نگیرد خود مردم دست به کار خواهند شد و هیچ 
تسامحی در این کار وجود ندارد و ما قطعا انتقام خواهیم گرفت. 
به تازگی حضرت آقا هم اشاره کردند که انتقام این دو شهید را 
خواهیم گرفت و من به شما می گویم که این اتفاق قطعا خواهد 

افتاد و این خیلی نزدیک است.

نایب رئیس الحشد الشعبی ضمن بیان خاطرات و نکاتی درباره فرماندهی حاج قاسم و ابومهدی علیه 

دشمنان در گفت و گو با خراسان تاکید کرد: 

آمریکایی ها در عراق بمانند 
پشیمان می شوند

جعفر یوسفی-با گذشت یک سال از شهادت دو فرمانده ارشد مقاومت جهان اسلام شهید 
سلیمانی و شهید ابومهدی المهندس، هر روز زوایای پنهانی از زندگی سراسر جهاد و مقاومت 
این دو شهید بزرگوار مشخص می شود. در بزرگداشت اولین سالگرد شهادت این فرماندهان، 
دنبال کسی بودیم که بیشترین ارتباط در اتاق های فرماندهی را با آن ها داشته و از نزدیک در 
خط مقدم همراهشان بوده باشد. از همین رو   با »ابوعلی البصری« نخستین فرمانده نیروهای 
بدر و نایب رئیس ستاد کل»الحشد الشعبی«، کسی که بعد از شهادت حاج ابومهدی ، جانشین 

او شد، گفت و گویی انجام دادیم که در ادامه می خوانید:

 سال نو 
در کنار قاب

تصویر مادر شهید مرادیان  از شهدای مسیحی 

کشورمان در کنار قاب عکس فرزند شهیدش بازتاب 

زیادی در فضای مجازی داشت

روز گذشته در تقویم میلادی مصادف با آغاز سال نو میلادی 
بود. در آیین مسیحیت این روز را با درخت های کاج تزیین 
شده، عروسک بابا نوئل، جوراب های هدیه، آب نبات های 
عصایی و مهمانی هایی با نــورپــردازی و شمع جشن می 
گیرند اما در میان مسیحیان ایرانی، خانواده هایی به چشم 
می خورند که  سال نو میلادی و کریسمس را به یاد فرزندان 
شهیدشان و در کنار قاب عکس آن ها جشن می گیرند. روز 
گذشته تصویر یک خانواده مسیحی بیش از دیگر عکس ها 
در شبکه های اجتماعی دست به دست شد، آن هم تصویر یک 
مادر مسیحی که در کنار کاج سال نو در حالی که به قاب عکس 
فرزندش نگاه می کند و لباس نظامی او را در دست دارد، منتظر 
آغاز سال نو میلادی است. او »کاترینه هنرچیان« مادر »زوریک 
مرادیان«، اولین شهید ارمنی سال های دفاع مقدس  است 
که سال هاست با یاد پسرش که برای دفاع از میهن به شهادت 
رسیده، روزها را سپری می کند. امروز به مناسبت آغاز سال 
نو میلادی نگاهی داریم به شهدای ارمنی جنگ تحمیلی که 
دوشادوش دیگر هموطنان شان برای پاسداری از کیان کشور 

جنگیدند و به شهادت رسیدند.

آشنایی با اولین شهید مسیحی	 
یکی از شهدای مسیحی برجسته  که مقام معظم رهبری 
هم چند سال پیش به مناسبت آغاز سال نو میلادی مهمان 
خانواده شان بودند، شهید »زوریک مرادیان« بود که گفته 
می شود اولین شهید مسیحی است که در 19 مهر 59 در 
پیرانشهر به شهادت رسید. زوریک مرادیان از جوانانی بود 
که با شنیدن خبر تهاجم دشمن لباس رزمندگی بر تن کرد 
و خود را به مناطق جنگی رساند. شهید مرادیان آن روز ها 
جوانی 20 ساله بود و می توانست برای تحصیلات به خارج از 
کشور بورسیه شود و مهاجرت کند اما غیرت او اجازه نداد در 
روز هایی که کشور به وجودش نیاز داشت، زادگاه و هموطنانش 
را تنها بگذارد و به خارج از کشور برود. شهید مرادیان بورسیه 
را نپذیرفت و با پوشیدن لباس مقدس سربازی به جبهه اعزام 
شد. تقریباً 20 روز از شروع رسمی جنگ گذشته بود و زمانی 
که زوریــک مرادیان در سنگر انفرادی خود بــرای شلیک 
خمپاره آماده می شد، هواپیما های دشمن، سنگرش را هدف 
قرار دادند و او در اثر شدت جراحات حاصل از ترکش های بمب 

در منطقه پیرانشهر به شهادت رسید.

شهدای مسیحی جنگ تحمیلی	 
ــای دیــنــی در کــنــار مسلمانان  در کــشــورمــان اقلیت ه
دوشادوش هم حضور دارند و این همزیستی را می توان در 
دفاع از کشور به وضوح دید. به گزارش تابناک، در کشورمان 
حدود 150 هزار مسیحی داریم که بدون محدودیت در 
حال زندگی در کنار دیگران هستند و تا مراحل بالای 
موفقیت هم رسیده انــد که می تــوان به ادموند بزیک، 
آندرانیک تیموریان در فوتبال، آرن داودی چگانی و اوشین 
ساهاکیان در بسکتبال، خانم پطروسیان، مرحوم زاون 
قوکاسیان، مرحوم لوون هفتوان و لوریس چکناواریان در 
سینما، موسیقی و هنراشاره کرد. اما در کنار همه این ها، 
مسیحیان کشورمان در دفاع مقدس هم خوش درخشیدند 
. 90 شهید، 295 جانباز و 58 آزاده کارنامه آن ها در جنگ 

تحمیلی است. 
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نشست شهیدان حاج قاسم و ابو مهدی با فرماند هان الحشد الشعبی


